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(  E N  )

For Meissen’s New Splendour collection, Otto Drögsler has imparted 

an historical caddy design with lavish contemporary decor that breaks 

with tradition. The vibrant artwork, instead of highlighting the caddy’s 

structural composition, has been generously applied across its exterior, 

enshrouding it in bold depictions of tropical flowers. No less than two 

rounds of on-glaze firing are needed to apply the decor’s ten colors. The 

caddy’s structural composition along with the challenge of hand painting 

on such intricate reliefs testify Meissen’s high level of craftsmanship. 

(  D E  )

Als Teil der New Splendour Kollektion hat Otto Drögsler der Porzellan-

dose eine zeitgenössische vollflächige Malerei verliehen und bricht mit 

der Meissener Tradition diese einzig mit einem verzierenden Element zu 

schmücken. Dabei stehen die Feinheiten des Reliefs sowie gleichermaßen 

die Handmalerei auf derart stark reliefiertem Porzellan für das handwerk-

liche Können bei Meissen. Letztere erfolgt in zwei Arbeitsschritten und 

zwei Dekorbränden, wobei die einzelnen Elemente schließlich in zehn 

verschiedenen Farben aufgemalt werden.
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